
Eksternt referat af bestyrelsesmøde d. 17. marts 2025 

Tilstede: Yvette, Hanne, Tim, Peter, Marianne, Emil 

Afbud: Anette 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Planlægning af generalforsamlingen 

3. Andre sager 

Ad 1: 

Peter blev valgt til referent. 

Ad 2: 

Udover de tidligere modtagne forslag til generalforsamlingen er der kommet forslag fra Sidsel om 
etablering af vaskemaskine til fælles brug i haveforeningen. Der skal laves estimat over, hvad det vil 
koste i etablering og drift. En arbejdsgruppe til at se herpå samt de praktiske foranstaltninger kan 
nedsættes med henblik på beslutning på generalforsamlingen i 2026. 

Bestyrelsen fremsætter forslag til afklaring af, om der skal hentes affald i yderperioderne marts og 
oktober. 

Torben har opfordret bestyrelsen til at fremsætte forslag vedrørende låge i hegnet til HF Nyvang, hvilket 
bestyrelsen besluttede ikke at gøre.  

Det er aftalt, at et bestyrelsesmedlem fra Kreds 1 er dirigent på generalforsamlingen. 

Peter skriver beslutningsreferat af generalforsamlingen. 

Ad 3: 

Der er godkendelse fra Herlev Kommune, Københavns Kommune og Kreds 4 til etablering af hegn med 
låge mellem os og Nyvang. 

Der er indhentet tilbud fra gartner på hæk til HF Nyvang. Udgifter deles ligeligt mellem os og Nyvang. 
Der skal være sikker passage for børn til og fra legepladsen eventuelt ved opsætning af låge, så børn 
ikke løber ud på vejen. 

Et allerede indkøbt spejl skal opsættes ved det sidste sving på vej 1 inden parkeringspladsen. 

Ventelisten lukkes, da der allerede nu er 198 skrevet op. 

Spillemaskinerne i fælleshuset afskaffes, da de kun giver et beskedent overskud og er tæt på den 
nedre grænse for at have en spillemaskine opstillet. 

 


